

CONTENTS

Special Feature

Impact of COVID-19 on the Legal Practice

- * COVID-19 and Application of the Doctrine of Changed Circumstances
- * The Mandatory Isolation and Quarantine Act under the Communicable Disease Control Act - with Interpretation No. 690
- * Covid-19 and Legal Tech; Which Impacts the Legal Industry?

IT Column

- * Differences in Construing Similar Claim Scopes for a Similar Design Filed (i) as a Derivative Design Application and (ii) as a Divisional Design Application

Legal Issues

- * Illegal Benefit in the Public Law Regime - A Focus on Environmental Cases
- * Strengthening Intellectual Property Management Implementation in Corporate Governance
- * Review of the Development of the Volcker Rule in the United States: Is There a Need to Separate Commercial and Investment Banking in Taiwan?
- * The Nature of a Liability Insurer's Duty to Participate in a Settlement and the Responsibility after the Participation: Commentary on Taichung District Court Case No. 9, Baoxianshangzi, 2014
- * Graduate Entrance Exam May Infringe Students' Freedom of Learning - Focus on an Actual Court Referee as the Center of Discussion

Taiwan Law Column

- * Overview of the "Special Act for Prevention, Relief, and Revitalization Measures for Severe Pneumonia with Novel Pathogens" and Related Legal Issues (Chinese)
- * Overview of the "Special Act for Prevention, Relief, and Revitalization Measures for Severe Pneumonia with Novel Pathogens" and Related Legal Issues (Japanese)

FT LAW REVIEW

【特別企劃】

新冠肺炎對法律實務之影響

第一三一期

萬國

【特別企劃】

新冠肺炎對法律實務之影響

論疫情與民法上情事變更原則 林庭宇

傳染病防治法強制隔離措施之檢討－以釋字690號解釋為中心 詹祐維

從Covid-19遙望10年後的律師市場 汪家倩、郭榮彥

【IT專欄】

近似設計申請衍生設計及單獨申請對設計專利權近似範圍影響之淺見 周碧凰

【法學論述】

淺論公法上之不法利得－以環境法律案件為中心 張嘉真、林誼勳

落實於公司治理中之強化智財管理的實踐 呂紹凡

由美國Volcker Rule的制定與修正反思我國金融監理納入銀證分離規範之必要性 林永正、邱佳慶

責任保險人參與和解之性質與參與後之責任－評臺中地方法院一〇三年保險字第九號民事判決 李志峰

研究所入學考試可能侵害考生學習自由－以實務裁判為探究中心 王宣雄

【台灣法講座】

「嚴重特殊傳染性肺炎防治及紓困振興特別條例」之概要及其法律問題(中文) 吳采模、高塚真希

「重度かつ特殊な伝染性肺炎の防止及び救済振興特別条例」の概要と法的問題点について(日文) 吳采模、高塚真希

價格/180元

ISSN 15606473



9 771560 647004